
Referat fra beboerbestyrelsesmøde 12. juli 2016 

 

Deltagere: Rita, Dosta, Carlo og Anne 

 

Dagsorden: 

 

1. Siden sidst 

2. Seneste nyt fra hovedbestyrelsen 

3. Eventuelt 

  

1. Det blev skybrud Skt. Hans aften, så arrangementet blev afbrudt. Der blev 

oversvømmelse i mødelokalet under nr. 16 og der arbejdes med affugtning. Der er 

dialog med forsikringen om istandsættelse, og lokalet kan ikke bruges foreløbig. Der 

er allerede nu rekvisition på nye gardiner. 

Bålet kunne ikke fjernes, fordi marken var blød efter regnen, så natten efter . Juli har 

nogen sat ild til bålet, så det er væk nu. 

Det vil selvfølgelig give underskud, at arrangementet måtte aflyses, selvom der var 

købt ind. 

 Der har været budgetteret med udskiftning af låse i 2015,2016 og 2017.

 Administrationen foreslår at få alle låse udskiftes på en gang, så vi kan få en 

 bedre pris. 

 

2. Organisationsbestyrelsen har haft møde 28. juni, og på dagsordenen var blandt 

en status på den boligsociale helhedsplan, som Skovparken og Domeas Jægermarken 

har været omfattet af et par år. Der har jævnligt været refereret til nogle af projekterne 

i SAB-nyt, og der skal søges nye midler, hvis projekterne skal fortsætte i 2018, 

hvilket bestyrelsen varmt anbefaler. I forbindelse med forberedelsen af ny ansøgning 

til Landsbyggefonden, har sekretariatet vurderet, at både Sanddalsparken, 

Munkevænget, Bispeløkken/Priorvej og Elmevænget har en beboersammensætning, 

der kunne gøre det aktuelt, at inddrage os i en kommende ansøgning, så vi også 

kunne få gavn af sekretariatets indsats. 

Vi vil blive kontaktet senere med henblik på at blive inddraget i ansøgning og 

nærmere orientering om projekterne. 

Beboerbestyrelsen er positiv overfor initiativet. 

 

3. Der er information om, at en garagelejer tilsyneladende bruger garagen som 

værksted. Administrationen har sendt et brev om misligeholdelse af lejekontrakten til 

lejeren. 

 

 Referent: Anne 


